
Zápisnica z 19. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave  

konaného dňa 14. marca 2018 o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor 

Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik Šturek  

 

Zapisovateľka: Ing. Beáta Štureková, DiS. 

 

Ospravedlnení:  

Ing. Elena Gereková – ospravedlnená, 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková – ospravedlnená. 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - 19. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal všetkých 

prítomných poslancov a hostí. Pán starosta dal na začiatok slovo Mgr. Renáte Pavčovej, riaditeľke ZŠ 

s MŠ Zubrohlava. 

Mgr. Renáta Pavčová poďakovala všetkým, s ktorými spolupracovala počas volebného obdobia.  

Starosta rozhodol, že žiadosti, ktoré boli doručené pred začatím rokovania prerieši na 19. zasadnutí 

a niektoré žiadosti posunie finančnej komisií. Následne sa pani riaditeľka s prítomnými rozlúčila 

a opustila spolu s ďalšími prítomnými zástupcami ZŠ s MŠ Zubrohlava zasadaciu miestnosť.  

 

Na zasadnutí sa zúčastnili aj niektorí obyvatelia obce z časti Klinec. Riešila sa situácia ohľadom 

miestnych komunikácií. Na začiatok popísal situáciu starosta, kde opísal situáciu na uliciach Chotárna, 

Kotelncova I, Klinec 2, Kotelnicova 3 a ulice, ktoré sa nachádzajú v blízkosti. 

Starosta: „Navrhujem dosypovačku, materiál, frakcia 16-32 mm. V najbližšej dobe sa ide v časti Stará 

bobrovská robiť vysoké napätie. Je to časť od križovatky až po pána Emila Bolibrucha. Termín 

ukončenia by mal byť do konca apríla. Z dotácie od OVS, a. s. budú financované prečerpávačky a určité 

prekládky...“ 

 

Obyvatelia upozornili, že na ulici Nad školou nie je verejné osvetlenie. Starosta informoval občanov, že 

sa musia najprv uzavrieť začaté časti. 

 

Nasledovala komunikácia medzi pani Silviou Srokovou a starostom, kde riešili miestne komunikácie. 

Silvia Sroková: „Dať podpísať nejaký papier pri stavebnom konaní, aby si dali cestu dali do poriadku?“ 

Starosta: „Niekto spraví rozkopávku a stav, ktorý tam nechajú je zlý. Som za presyp, dosyp.“ 

Silvia Sroková: „ Chcem len, aby obec tlačila na ľudí. Niekto si tam spravil skládku materiálu, alebo 

tam niekto bágruje už o 06.15 h.“ 

Starosta: „Volajte mi, keď tam niekto je, prídem tam alebo tam niekoho pošlem. Mne stačí zavolať. Keď 

tam už daní ľudia nie sú, ťažko budem niečo riešiť.“ 

Silvia Sroková: „ Nemôžeme s tým my nič robiť. Všetko je o ľudskosti. Človek sa snaží akceptovať 

veľa vecí, ale je toho už veľa. Chcem vedieť, či by s tým obec mohla niečo robiť?“ 



Starosta: „Mne stačí zavolať.“ 

Silvia Sroková: „Ja idem 5x za deň so psom von a 5x ho sprchujem..“ 

Ku konverzácií sa pridala aj pani Ilievová Katarína. 

Katarína Ilievová: „Všetci máme malé deti a v takom prostredí sa tam deti vychovávať nedajú.“ 

Starosta ponúkol možnosť riešenia úpravy cesty, špinavým alebo čistým makadamom. Možnosť 

dočasného riešenia ponúkol aj Zlatnicovej ulici, kde starosta hovoril s Martinom Čučkom o výbere 

materiálu, no pán sa zatiaľ neozval. 

Katarína Ilievová: „Neexistuje niečo, možno čestné prehlásenie, že keď cestu rozkopem, tak to aj dám 

do poriadku?“ 

Starosta: „Napríklad formou zálohy, kde pri daní komunikácie do pôvodného stavu sa záloha vráti. 

Napríklad suma nie vysoká, ale taká normála 100,00 €. Boli rôzne situácie, napríklad niekto má 

odtokovú rúru na spodu 300 mm a niekto 200 mm – zapchá sa to a ja to neovplyvním. Sankcie aj 

pri ostatných, nie len pri asfalte.“ 

Katarína Ilievová: „Aká frakcia?“ 

Starosta: „Najlepšie riečny štrk, potom miešaná frakcia.“ 

Diskusia. 

Starosta: „ Ste v novej časti. Tiež nie je dobré, aby bol celý dvor vydláždený a potom dažďová voda 

tečie po ceste. Po novom bude musieť mať každý vsakovaciu šachtu.“ 

Diskusia. 

Odišli hostia, ktorí sa boli informovať ohľadom ich lokality, kde bývajú. 

 

Nasledovala diskusia ohľadom pozemku, kde je Dominik Jendrol. 

Starosta: „Cestu sa budeme snažiť upraviť, stavebným materiálom, momentálne riečny štrk nemáme.“ 

Dominik Jendrol: „Mám asi mesiac a pol, aby som dal veci do poriadku.“ 

Starosta: „Na starosti by to mala mať spoločnosť PETROSTAV SK, s. r. o., budem tam volať, aby ti to 

spravili k domu. Budeme tam navážať materiál.“ 

Dominik Jedrol: „ Trištvrte cesty je navezenej.“ 

Starosta: „Čo sa týka riečneho štrku, máme povolenie za riekou, ako je fara. Treba tam ísť pozrieť, 

skontrolovať okolie, po prípade už upraviť miesto ťaženia. V prípade, že nebudeme mať náš riečny štrk, 

dohodneme stretnutie s pánom Srokom z Klina. Kedysi sme ušetrili na tomto mnoho peňazí, no dnes je 

to už ťažšie.“ 

Dominik Jendrol: „Ťahá sa to od minulého roka.“ 

Starosta: „Je to najhorší úsek. Budem to riešiť čím skôr.“ 

Domink Jendrol: „Kanalizáciu a vodu mám.“ 

Starosta: „Spravíme tak, aby bolo dobre.“ 

Dominik Jendrol: „Čím skôr.“ 

Následne pán Jendrol miestnosť opustil. 

 

Poslanec Ľuboš Sroka pripomenul kanalizáciu pri TJ Sokol, že sú tam  odtrhnuté dva zvody. Starosta 

bude danú situáciu riešiť. 

 

 

2.  Kontrola uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní, predkladá starosta obce 

Starosta informoval prítomných o kontrole uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní. 

 

3. Informácia o príprave projektovej dokumentácie „Centrum plátenníctva v obci Zubrohlava“, 

predkladá starosta obce 
Starosta: „Práve prebieha verejné obstarávanie na výber projektanta. Chcem od vás, aby sa vybrali ľudia, 

ktorí sa stretnú 1, 2 krát do konca marca. Ako by to malo vyzerať? Pracovné stretnutie v určitý termín.“ 

Ing. Martin Šturek: „Kto chce ísť?“ 

Diskusia. 

Starosta: „Potrebujeme schváliť dve veci, financovanie z rezervného fondu a skupinu ľudí, ktorá bude 

komunikovať s projektantmi.“  

Ing. Martin Šturek: „Výzva bude kedy?“ 



Starosta: „Výzva by mala ísť niekedy v júni, spolupracovať by sme mali s poľským partnerom. Takže 

dohodneme sa na pracovnej skupine, pôjdete teda všetci poslanci?“ 

Ing. Martin Šturek: „Dohodneme sa a určíme termín.“ 

Starosta dal hlasovať - na základe výberu dodávateľa v zmysle zákona o Verejnom obstarávaní 

„Centrum plátenníctva  v obci Zubrohlava – PD“ Uzatvorenie zmluvy vo výške 17 600,00 €. 

 

Hlasovanie k zmluve vo výške 17 600,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

4. Informácia o prebiehajúcich projektoch v programe cezhraničnej spolupráce v rámci 

INTERREGU V-A Poľsko-Slovensko, predkladá starosta obce 
Viedla sa diskusia o projektoch v rámci cezhraničnej spolupráce a o iných projektoch, v ktorých je obec 

zapojená. 

Múzeum plátenníctva v obci Zubrohlava – Starosta: „Ak to prejde bude dobre, ak nie spravíme úpravu 

terénu.“ 

Futbalové ihrisko - Starosta: „V prípade úspešnosti by sa na začiatok mohla spraviť aspoň jedna stena.“ 

Kruhová križovatka – Starosta: „Máme projektovú dokumentáciu spolu s územným plánom nachystanú, 

v prípade potreby budeme mať pracovné stretnutie, kde sa bude riešiť spolu s Centrom plátenníctva 

v obci Zubrohlava aj kruhová križovatka. Projekt je k nahliadnutiu. Musíme dohliadnuť nato, aby sa 

elektrika aj kruhová križovatka robili súčasne.“ 

Rozhľadňa – Starosta: „Projekt je na verejnom obstarávaní. Musíme zaobstarať informačné tabule, 

budeme na tom ešte pracovať. V máji by malo byť v rámci projektu stretnutie s poľským partnerom 

v Poľskej republike. Ešte sa dohodneme, kto tam vlastne pôjde.“ 

 

Eduard Herdel: „A čo zberný dvor?“ 

Starosta: „Je to na kontrole, máme už druhé predĺženie.“ 

Diskusia. 

 

Starosta: „Hasičská zbrojnica je v projekte Dom dedičstva.“ 

Diskusia. 

Ing. Martin Šturek: „ Ide o to, že ak sa niečo začne, aby sa to dokončilo.“ 

 

 

5. Rôzne 

Na začiatok k bodu číslo 5. tejto zápisnice starosta predniesol 6 zmlúv k pozemkom. Jednotlivé zmluvy 

sú očíslované. 

 

 

1. Kúpna zmluva na kúpu pozemkov pod miestnu komunikáciu v k. ú. Zubrohlava, LV č. 3795 

pozemok C KN parcela č. 1226/515, geometrický plán č. 41962249-40/2018 a LV č. 3794, CKN 

parcela č. 1209/19, CKN parcela č. 1226/494 a na LV 3794, CKN 1209/19, 1226/494. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku podľa LV č. 3795 a 3794: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor  

Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0  

 

2. Kúpna zmluva na kúpu pozemkov pod miestnu komunikáciu v k. ú. Zubrohlava, pozemky sú 

zapísané na LV č. 2537, pozemok E-KN č. 463, podľa geometrického plánu č. 267/2017 

vyhotoveným Petrom Nečasom; diel 1, 14, 15, 16. 



 

        Hlasovanie ku kúpe pozemku podľa geometrického plánu č. 267/2017: 

              Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor    

              Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

              Proti: 0 

             Zdržanie:0 

 

3. Kúpna zmluva na kúpu pozemkov pod miestnu komunikáciu v k. ú. Zubrohlava, pozemky 

zapísané na geometrickom pláne č. 322/2017. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku podľa geometrického plánu č. 322/2017: 

              Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor    

              Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

              Proti: 0 

             Zdržanie:0 

 

4. Kúpna zmluva na kúpu pozemku pod výstavbu prečerpávacej stanice, geometrický plán 

č. 348/2017 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku podľa geometrického plánu č. 348/2017: 

              Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor    

              Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

              Proti: 0 

             Zdržanie:0 

 

5. Kúpna zmluva na predaj pozemku vo vlastníctve obce Zubrohlava, nehnuteľnosť v k. ú. 

Zubrohlava; LV č. 1062 o výmere 337m2, druh pozemku: záhrady. 

 

Hlasovanie k predaju pozemku pani Helene Hradskej, v hodnote 10,00 €/1m2: 

              Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor    

              Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

              Proti: 0 

             Zdržanie:0 

 

6. Kúpna zmluva na kúpu pozemkov v k. ú. Zubrohlava od SPF Bratislava zapísaných na LV č. 

2494, vymedzených na geometrickom pláne č. 349/2017. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku podľa geometrického plánu č. 349/2017: 

              Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor    

              Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

              Proti: 0 

             Zdržanie:0 

 

 

Starosta: „Už v decembri sme spomínali kúpu kosačky.“ 

Diskusia. 

Hlasovanie ku kúpe kosačky v hodnote 4450,00 €: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 



Starosta: „Spravil sa nový zabezpečovací systém na obecnom úrade a v kultúrnom dome. Prístup 

do kultúrneho domu bude formou čipu a kľúču. Bude to na pôžičku a čo sa týka folklórneho súboru 

Plátenník, divadelného súboru Omladina a Obecnej rady mládeže Zubrohlava – budú mať svoj 

samostatný čip s kľúčom. Za každú organizáciu sa stanoví zodpovedná osoba, ktorá bude mať na starosti 

aktivovanie zabezpečovacieho systému.“ 

 

 

Starosta: „Obecná rada mládeže Zubrohlava dala žiadosť o príspevok v hodnote 500,00 €.“ 

 

Hlasovanie k schválení príspevku v hodnote 500,00 €: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta: „Máme tu žiadosti z eRka, kde v prvej žiadajú o finančný príspevok  v hodnote 500,00 € 

na letný kresťanský tábor v roku 2018 a druhá žiadosť je o poskytnutie finančného príspevku na 

zaplatenie autobusu pre deti, ktoré pôjdu na letný tábor 2018“ 

 

Hlasovanie k schváleniu príspevku v hodnote 500,00 € a príspevok na autobus na letný tábor 2018: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Starosta: „Máme tu schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi z hodnoty platu kontrolóra, maximálne 

však do výšky 30 %.  

 

Prvé hlasovanie neprešlo. 

Hlasovanie k schváleniu odmeny vo výške 30 % 

Za:,, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka,, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková, Eduard Herdel, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek 

 

Nasledovalo druhé hlasovanie k výške navýšenia odmeny kontrolórovi.  

Hlasovanie k schváleniu odmeny vo výške 25 %: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ing. Martin 

Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie: Eduard Herdel, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek 

 

 

Do miestnosti prišiel pán Martin Čučka, obyvateľ Zubrohlavy.  

Martin Čučka: „10 rokov bývam na ulici, už je to neúnosné, všade blato, chcem tam asfalt.“ 

Starosta: „Je to komplikované, ľudia si tam musia dať prípojky. V budúcnosti to pôjde možno 

z rezervného fondu.“ 

Starosta popisoval situáciu v obci. 

Starosta: „ Môžete si vybrať frakciu, akú chcete ale s asfaltom nepočítajte.“ 

Martin Čučka: „Sám tam vykopem jamu na stĺp, zožente elektrikárov...“ 

Diskusia starostu a poslancov. 

 

Martin Čučka: „A čo ulica, kde býva môj otec?“ Ide o ulicu Pod Grapou. 

Starosta: „ Budeme to riešiť. Keď sa budú robiť prepojenia ciest – treba zohnať finišer.“ 

Diskusia. 



Pán Martin Čučka následne odišiel. 

 

Starosta informoval o prepojení kanalizácie, ktorú bude realizovať OVS, a. s. na uliciach Školská a Nad 

školou, okolo pani Milady Kucekovej. 

 

 

Starosta pred koncom riešil 4 žiadosti od ZŠ s MŠ Zubrohlava. 

Starosta: „Prvá, ide o úpravu parkoviska, Tibor (Rentka) treba sa na to pozrieť. Dominik (Šturek) choď 

tam a uvidíme.“ 

Diskusia. 

 

Následne Obecné zastupiteľstvo schválilo druhú žiadosť, kde ZŠ s MŠ žiada o preplatenie lyžiarskeho 

výcviku nad rámec schváleného rozpočtu z ministerstva školstva v hodnote 704,76 € a vstupné 

do Oswienčimu pre 9. ročník v hodnote 268,44 €. 

 

Hlasovanie k preplateniu lyžiarskeho výcviku nad rámec a vstupné do Oswienčimu v celkovej hodnote 

973,20 €: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Diskusia. 

 

Tretiu žiadosť o navýšenie rozpočtu na bežné výdavky na opravu v celkovej hodnote 2 160,00 € a štvrtú 

žiadosť o navýšenie rozpočtu na voľnočasové aktivity na prvý polrok 2018 v sume 5000,00 € 

prekonzultuje finančná komisia s prvou žiadosťou, kde ide úpravu terénu za školskou jedálňou v sume 

3240,00 €. 

 

Informácie o podanom projekte Futbalového štadióna Zubrohlava – časť projektu Rekonštrukcia 

tribúny. 

 

Hlasovanie k čerpaniu rezervného fondu o výške 20 000,00 € pre TJ Sokol Zubrohlava na financovanie  

podaného projektu Futbalového štadióna Zubrohlava – časť projektu Rekonštrukcia tribúny: 

Za: Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková,, PhDr. Zlatica Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, 

Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Starosta na záver všetkým poďakoval a 19. zasadanie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                    Pavol Bugeľ 

                                                     starosta obce  

 

 

 

 


